
Message to Canadians,

Through June 7, 2022: Kenneth Mejia, a Los Angeles-born and raised Certified Public 
Accountant (CPA), and housing justice activist and candidate for city comptroller. He needs help 
and VOLUNTEERS for certain positions in his election office, including: Canvassing, Office Help, 
Waving / holding a sign etc... But technology you can help him remotely, and if you volunteer at 
least 20 hours a week, he can pay you too. So help him, and help us too, because there's a group 
of people disrupting the real estate market with help of "city fools" and send him a direct message 
(DM) on Twitter if you're interested.

Message aux Canadiens, 

Jusqu'au 7 juin 2022 : Kenneth Mejia, un comptable public certifié (CPA) né et grandi à Los Angeles, et un militant de la 
justice du logement et candidat au poste de contrôleur de la ville. Il a besoin d'aide et des BÉNÉVOLES pour certains 
postes de son bureau d'élection, notamment: Démarchage, Aide de bureau, Agitant / tenant une pancarte etc... Mais la 
technologie vous pouvez l'aider à distance, et si vous faites du bénévolat au moins 20 heures par semaine, il peut vous 
payer aussi. Alors aidez-le, et aidez-vous même, car il y a un groupe de personnes qui perturbent le marché immobilier 
avec aide "des niaiseux de la ville". Envoyez lui un message direct (DM) sur Twitter si vous êtes intéressés.

Canada : @nilikm, twitter .@NaheedD, @KashPrime, @jvipondmd, @lenapatsa, @frozen, 
@lisa_iannattone, @BigMedicine, @JeanBottari, etc...  THANK YOU

twitter.com/kennethmejiaLA/status/1523565928985681920 (‘ Our campaign is so AWESOME! Y’all should 
join our team in the FINAL 29 DAYS! We’ll even pay you too if you volunteer a minimum of 20 hours a 
week! – Canvassing – Office help – Sign waving/holding. DM if interested or if you want to volunteer in 

general! PS get your yard sign! 💚 ‘)
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